
 
ACTA PLE NÚM. 1/96 

 
 
SESSIÓ ORDINÀRIA CELEBRADA PER L'AJUNTAMENT PLE, EN PRIMERA 
CONVOCATÒRIA, EL DIA 25 DE GENER DE 1996. 
 
 A la ciutat de Cornellà de Llobregat, quan són  les vint  hores del 
dia vint-i-cinc de gener de  mil  nou-cents noranta-sis,  es reuneixen a la sala 
de  sessions  d'aquest Ajuntament,  prèvia  convocatòria  en  regla,  els  
membres integrants  de l'Ajuntament Ple que a continuació es  relacionen, en 
sessió ordinària i primera convocatòria, sota la Presidència  del  senyor 
Alcalde, i assistits  per  mi,  la Secretària General. 
 
 
 

ASSISTENTS 
 
 
Alcalde 
 
Sr.  José Montilla Aguilera 
 
 
Primer Tinent d'Alcalde 
 
Sr.  Antonio Martínez Flor 
 
 
Tinents d'Alcalde 
 
Sr.  Vicenç Badenes i Teixidó 
Sr.  Antonio Balmón Arévalo 
Sr.  Ramon Salabert Parramon 
 
 
Regidors 
 
Sr.  Ramon Blanco i Lorenzo 
Sr.  Antonio Bouso Varela 
Sra. Adelina Cobos Caballero 
Sr.  Antoni Cortada i Valls 
Sra. Mª Isabel Espinosa Fernández 
Sr.  Sergi Fernández Mesa 
Sr.  Ignacio Florez Barrón 



Sr.  Juan Antonio García Díaz 
Sra. Cristina Gasull Martínez 
Sr.  Ciriaco Hidalgo Salgado 
Sra. Judith Ibàñez Vives 
Sr.  Perfecto Madrid Olmos 
Sr.  José Luis Morlanes Galindo 
Sr.  Frederic Prieto i Caballé 
Sra. Gloria Recio Díaz  
Sr.  Ignasi Riera i Gassiot 
Sra. Carmen Romero López 
Sr.  Amador Rosas Outes 
Sr.  Francisco Sánchez Granada 
Sr.  Gabriel Serrano Sánchez 
 
 
Secretària General 
 
Sra. Carmen Alonso Higuera 
 
 
Interventor 
 
Sr.  Joan R. Sagalés Guillamón 
 
 
 
 Per  l'Alcaldia-Presidència  es declara  oberta  la sessió, i es passa a 
despatxar els assumptes que figuren  a l'ordre del dia i que són els següents: 
 
 

PROPOSTES DE SECRETARIA 
 
 
 1.- Lectura i aprovació de les actes núm.  13/95  i 14/95, 
corresponents a les sessions ordinàries dels dies 30 de novembre i 21 de 
desembre de 1995, respectivament. 
 
 
 En primer lloc pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal del 
PP, senyor Amador Rosas Outes, per assenyalar que a l'acta número 13/95 
corresponent a la sessió del  dia 30  de novembre de 1995, a la pàgina número 
36, en el  punt 21.-  precs i preguntes, segon paràgraf, on diu ...  "motiu pel 
qual s'hauria de treure un tros d'aquesta vorera.",  ha de dir ... "motiu pel qual 
s'hauria de prohibir aparcar  en aquesta vorera." 
 



 A continuació pren la paraula el Portaveu del  Grup Municipal de 
CiU, senyor Antoni Cortada i Valls, per assenyalar que a l'acta núm. 14/95, 
corresponent a la sessió del dia  21 de desembre de 1995, a la pàgina 45,  
tercer  paràgraf, no s'ha fet constar el vot en contra del seu grup  en la votació 
de les Ordenances Fiscals.   
     
 
 Després  d'això se sotmeten a aprovació  les  actes núm.   13/95 i 
14/95, corresponents a les sessions  ordinàries  dels  dies 30 de novembre i 
21 de desembre  de  1995, respectivament, les quals són aprovades per 
unanimitat, amb les esmenes anteriorment exposades. 
 
 
 
 2.-  Donar  compte dels decrets  i  resolucions  de l'Alcaldia que 
a continuació es relacionen. 
 
 
 Per la Secretària de la Corporació i a efectes  del seu coneixement, 
es dóna lectura dels Decrets i Resolucions dictats  per  l'Alcaldia,  com a 
conseqüència  de  la  seva urgència, el text literal dels quals és el següent: 
 
 
 -  Decret núm. 6.077/95 de data 29 de  desembre  de 1995. 
 
 "Vist  l'acord  del  Ple Municipal de  data  21  de desembre  de 1995, 
referent a la supressió dels càrrecs  de Cap  del  Departament de Cultura i  
Joventut,  Director  de l'Institut Municipal d'Esports i el d'Adjunt a la  Direcció 
de  Ràdio Cornellà, com a personal eventual per  l'exercici 1996, 
 
 Atès, que els esmentats càrrecs estaven ocupats  en virtut del 
Decret de nomenament dictat per aquesta Alcaldia de data 29 de juny de 
1995, nombre 3380/1995, 
 
 Atès el que preveu l'article 10 2 del Reglament del Personal  al  
Servei de les Entitats Locals,  referents  al cessament del personal eventual, 
 
 Aquesta   Alcaldia-Presidència,  fent  ús  de   les atribucions que li 
confereix l'article 21 de la Llei 7/1985 de 2 d'abril 
 

H A   R E S O L T 
 
 Primer.- Cessar, amb efectes del dia 31 de desembre de  1995, al 
personal eventual d'aquest Ajuntament  i  dels Organismes  Autònoms  que tot 
seguit es  relaciona,  com  a conseqüència de la supressió dels càrrecs que  



desenvolupaven: 
 
CARREC           NOM I COGNOM 
 
Director de l'I.M.D.E.  Gualberto Pérez Sotelo 
Cap del Departament de 
Cultura i Joventut Jordi Izquierdo Moreno 
Adjunt a Direcció de 
Ràdio Cornellà  Rocio García Pérez 
 
 
 SEGON.- Donar compte al Ple del present Decret,  en la primera 
sessió que celebri." 
            
 
         Després  d'això  els reunits  manifesten  quedar-ne assabentats. 
 
 
 
 - Decret núm. 85/96 de data 11 de gener d'enguany. 
 
 
 "Vist  l'acord  del  Ple Municipal de  data  21  de desembre de 1995, 
pel qual s'aprova la plantilla de  personal  d'aquest  Ajuntament i dels  
Organismes  Autònoms  per l'exercici 1996, 
 
 Vist així mateix, l'acord adoptat pel mateix òrgan, pel  que  fa 
referència a l'aprovació de  l'organigrama  de funcionament  tant  de  
l'Ajuntament  com  dels  Organismes Autònoms per 1996, 
 
 Atès,  que es trova vacant una plaça de  Tècnic  de Grau  Mig, 
especialitat en Cultura, de la Subescala  Tècnic d'Administració Especial, i el 
lloc de treball de Tècnic de Cultura, 
 
 Atès,  que  per l'exercici 1996,  està  previst  la realització  del 
Festival Internacional de Pallassos, i  es precisa  disposa d'un professional que 
reuneixi  un  perfil professional  molt  determinat,  que  coneixi  la  realitat 
cultural de la ciutat, el seu entorn i el funcionament  del Departament Tècnic 
de Cultura d'aquest Ajuntament, 
 
 Atesa  la  proposta  que formula  la  Regiduria  de Cultura  
d'aquesta  Corporació, en el sentit que  sigui  la Mireia  Ylla-Català  Passola,  
la  candidata  designada  en funció  de  reunir  les  característiques  
assenyalades  en l'apartat  anterior, adquirides entre altres,  per  l'experiència  
professional  acumulada pels serveis  prestats  en l'Area de l'esmentada 



Regiduria i en el Centre de Normalització Lingüística d'aquesta Ciutat, 
 
 Atès,  el que preveu l'article 94 i ss. del  Reglament  del  Personal al 
Servei de les  Entitats  Locals,  en relació al nomenament  de personal interí 
en cas de  màxima urgència, 
 
 Aquesta Alcaldia-Presidència, fent ús de les  atribucions que li 
confereix l'article 21 de la Llei 7/1985  de 2 d'abril, 
 

H A   R E S O L T 
 
 
       Primer.-  Declarar raons d'urgència per  cubrir  la       plaça vacant 
de Tècnic de Grau Mig, de Cultura de la Subescala Tècnica d'Administració 
Especial i el lloc de  treball Tècnic de Cultura. 
 
 Segon.-  Designar  a  Mireia  Ylla-Català  Passola, perquè cubreixi 
de forma interina i en règim  funcionarial, la plaça de Tècnic de Grau Mig, de 
Cultura de la  Subescala d'Administració Especial i el lloc de treball de Tècnic  
de Cultura, amb efectes 2 de gener de 1996. 
 
 Tercer.-  Establir amb la candidata  designada  una relació  
interina, en règim funcionarial, fins tant  no  es proveixi  la plaça de forma 
definitiva d'acord amb  el  que preveu l'article 88 del Reglament del Personal al 
Servei de les Entitats Locals, o s'hagi de revocar la designació  per un dels 
supòsits previstos en l'article 7 de l'esmentat cos legal.  
 
 Quart.- Establir per l'esmentat lloc de treball, la descripció  i 
retribucions establertes, de conformitat  amb els acords adoptats per aquesta 
Corporació. 
 
 Cinquè.-  Donar compte de la present  designació  i contractació  al  
Ple Municipal en la  primera  sessió  que celebri,  i  publicar la present 
resolució en  el  Butlletí Oficial de la Província i en el Diari Oficial de la 
Generalitat, de conformitat amb el que preveu l'article 94 3  del Reglament del 
Personal al Servei de les Entitats Locals." 
 
 
         Després  d'això  els reunits  manifesten  quedar-ne assabentats. 
 
 
 

PROPOSTES DE LA COMISSIO INFORMATIVA 
DE REGIM INTERIOR I GOVERNACIO 

 



 
 3.-   Aprovació  de  l'Oferta  Pública   d'Ocupació d'aquest  
Ajuntament i dels seus Organismes Autònoms per  a l'exercici de 1996. 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa de Règim Interior 
i Governació, que textualment diu: 
 
 
 "Vista la proposta de provisió definitiva de places presentada  pel 
Departament d'Organització i  Recursos  Humans,  a fi de cobrir les que es 
trovan vacants o  cobertes de forma interina, realitzada a la vista de la 
plantilla de personal  aprovada pel Ple Municipal de 21 de  desembre  de 1995,  
el  resultat dels procesos selectius  de  l'exercici anterior,  les baixes produïdes 
per diferentes raons  i  la nova estructura d'organització establerta,  
 
 Atès,  el  que preveuen els articles 56  i  57  del Reglament del 
Personal al Servei de les Entitats Locals, 
 
 El  President de la Comissió Informativa  de  Règim Interior  i 
Governació, proposa al Ple  Municipal  l'adopció del  següent 
 

A C O R D 
 
 Unic.- Aprovar l'Oferta d'Ocupació Pública d'aquesta Corporació per 
l'exercici 1996, d'acord amb el contingut assenyalat  en  la part expositiva del 
present acord  i  de conformitat  amb  el que estableix l'article 56  i  57  del 
Reglament  del Personal al Servei de les  Entitats  Locals; restant fixada la 
mateixa de la següent forma: 
 
 
 FUNCIONARIS DE CARRERA 
 
  
Grup                                                                                                    Nombre 
Llei                    Classificació                    Denominació                            de   
30/84                                                                                                     places 
 
C   Escala Admón. General:  
      Sot-escala Administrativa  Administratiu d'Administració  
                              General                                      3 *  
                Escala Admón. Especial: 
                Sots-escala Tècnica            
A   Tècnic Superior                       Arquitecte Superior                     1 *  
                                                              
A   Tècnic Superior           Arquitecte Superior               1    



A   Tècnic Superior           Advocat                           1 *  
                             
D   Auxiliar                  Auxiliar de Serveis Esp. en     
                               Comunicació telefònica i infor- 
                               mació                             1    
 
                      
PERSONAL DE REGIM LABORAL   
 
                                                                                                            Nombre 
Nivell de Titulació             Classificació i denominació                    de   
                                                                                                               places 
Llicenciat en Ciències  de la    Tècnic Superior Comunicació      1    
Informació                                                           
                                                                     
Assistent Social                Assistent Social                 1 *  
                                                                     
B.U.P. o Formació Professional   Tècnic de Relacions Ciutadanes   1    
de II grau                                                           
                                                                     
Graduat Escolar o Formació       Treballador  Familiar            1     
Professional de I grau                                               
                                                                     
Graduat Escolar o Formació       Oficial 2a. Paleta               1 *  
Professional de I grau                                               
                                                                     
 
 
INSTITUT MUNICIPAL D'EDUCACIO 
 
PERSONAL DE REGIM LABORAL   
 
                                                                                                   Nombre 
Nivell de Titulació              Classificació i denominació      de   
                                                                                                              places 
 
Professor de Música              Professor de Música              (x) 
                                                                     
Formació Professional de II grau Educador Infantil               1  
* 
                                                                     
Formació Professional de II grau Assistent Infantil              1     
                                                                     
Graduat Escolar o F.P I          Operaria de Neteja              1 
(x)  



                                                                     
Graduat Escolar o F.P. I                             Auxiliar de Neteja                    2 (x) 
                                                                     
 
 
OFERTA PER ALTRES EXERCICIS 
 
 
                                          Nombre 
Grup  Classificació                  Denominació                       de   
                                                                            places 
                                                                    
  A  Escala Admón. General:                                         
      Sota-escala Tècnica       T.A.G.                                    1 *  
                                                                    
                                                                    
      Escala Admón. Especial:                                        
      Sots-escala Tècnica                                        
                                                                   
  A  ècnic Superior           Advocat                                   1    
                                                                   
  B  Tècnic Mig                Activitats Culturals                 1 *  
                                                                   
  B  Tècnic Mig                Activitats Culturals                  1    
                                                                   
 
 
 
PERSONAL LABORAL 
 
                                                                                                            Nombre 
Nivell de Titulació              Classificació i denominació        de   
                                                                                                             places 
 
B.U.P o Formació Professional    Tècnic de Gestió Cultural            1    
de II grau                                                           
 
 
(*) Promoció Interna. 
 
 
 El sistema de selecció per a totes les places  serà per  Concurs-
Oposició,  llevat de les  places  de  personal laboral  de l'Institut Municipal  
d'Educació,  assenyalades amb un (x), que serà per concurs."  
 



 
         Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió  Informativa de  l'Area de Règim Interior i 
Governació,  senyor  Antonio Balmón  Arévalo,  se  sotmet a votació el  
dictamen,  i  és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 En  aquest moment s'incorpora a la sessió  la  Regidora del  Grup 
Municipal d'IC-EV, senyora Adelina Cobos  Caballero. 
 
         
 
 
 4.-  Aprovació de la pròrroga del contracte de  les obres  de 
conservació, millora i renovació de les  infraestructures urbanes de la 
ciutat. 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa de Règim Interior 
i Governació, que textualment diu: 
 
 
 "Vista  la proposta formulada per Urbanisme i  Serveis  en relació a 
la pròrroga, per un període de  4  mesos del  contracte de conservació, millora 
i renovació  de  les infraestructures urbanes de la ciutat adjudicat a  
Cooperativa de Construcciones del Baix Llobregat segons Decret  de l'Alcaldia 
núm. 629 de 7 de febrer de 1995, òrgan  facultat per l'adjudicació en virtut 
d'acord plenari de data  24-11-94. 
 
 Vistos els Plecs de Condicions Econòmic Administratives  i 
Tècniques, que regeixen el contracte, en  especial l'article  61.2 d'aquestes 
últimes, relatiu a  la  pròrroga del contracte. 
 
 Vistos   els  informes  emesos  al   respecte   pel Departament  de  
Contractació-Patrimoni  i  la  Intervenció Municipal. 
 
 A la vista de l'exposat aquesta Comissió proposa al Ple de 
l'Ajuntament l'adopció dels següents  
 

A C O R D S 
 
 Primer.-  Prorrogar,  per un període de 4  mesos  a comptar  des  
del  18 de febrer de 1996,  el  contracte  de conservació,  millora i renovació de  
les  infraestructures urbanes de la ciutat, adjudicat a COOPERATIVA DE  
CONSTRUCCIONES DEL BAIX LLOBREGAT, SCCL, segons Decret de  
l'Alcaldia  núm. 629 de 7 de febrer de 1995, essent el  pressupost de la 



pròrroga de 39.999.998.- ptes. 
 
 Segon.-  Notificar  aquest acord a  Cooperativa  de Construcciones 
del Baix Llobregat, al Departament d'Obres i Urbanisme,  al Departament de 
Manteniment i Serveis i a  la Intervenció Municipal." 
 
         
         Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió  Informativa de  l'Area de Règim Interior i 
Governació,  senyor  Antonio Balmón  Arévalo,  se  sotmet a votació el  
dictamen,  i  és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 5.- Adjudicació del contracte de lloguer de  maquinària per a la 
construcció a David Escavaciones, S.A. 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa de Règim Interior 
i Governació, que textualment diu: 
 
 
 "Vist  l'expedient instruït per adjudicar,  mitjançant  concurs,   el 
contracte del  subministrament  per  al lloguer de maquinària per  a la 
construcció. 
 
 Atès    que   durant  el  període  de   presentació  d'ofertes  només  
ha presentat proposició l'empresa  "DAVID EXCAVACIONS, S.A.", que per 
reunir els requisits necessaris exigits a la convocatòria va  ser admesa per 
prendre part a la licitació. 
 
 Vista la proposta formulada per la Mesa de  Contractació,   reunida  
a  aquests efectes el dia  22  de  gener d'enguany,  la  qual,  previ informe 
emès al  respecte  per l'Enginyer  - Cap del Departament  de  Serveis  
Municipals, estima  procedent  l'adjudicació del   contracte  a  "DAVID 
EXCAVACIONS, S.A.", tenint en compte que la ubicació  de la  societat   és   
pròxima a l'edifici  de   Manteniment,   la  seva  experiència   en  el mateix 
tipus servei  i  que  els  preus  unitaris ofertats són correctes. 
 
 Aquesta   Comissió de Règim Interior  i  Governació  proposa al  Ple 
de l'Ajuntament l'adopció dels següents: 
 

A C O R D S 
 
 Primer.-   Adjudicar  a  l'empresa "DAVID   EXCAVACIONS,   S.A."  



el subministrament   per   al  lloguer   de  maquinària  per   a   la construcció, 
amb estricta  subjecció  a les condicions  particulars i  tècniques   aprovades 
en  la  Comissió de Govern de  data  30   de   novembre  de 1995,  per un 
import total màxim de 6.609.100,- ptes.  (IVA   inclòs)  i  amb  els  preus  
unitaris  que  s'indiquen    a continuació: 
 
 - Pala carregadora:        5.452,- ptes. 
 - Retroexcavadora mixta:  3.828,-  " 
 - Bobcat:                       3.828,-  " 
 - Camió de 12 tn.:         3.596,-  " 
 - Camió de 24 tn.:         6.032,-  " 
 - Camió ploma:             4.640,-  " 
 - Camió cistella:          4.756,-  " 
 
 Segon.-  Fixar  la  fiança  definitiva  que   haurà  de  satisfer  el 
contractista, de conformitat a l'article 8 del  Plec  de Condicions Particulars,  
en la  quantitat  de 264.364,-  ptes.,  en  el  termini dels   15   dies  hàbils 
següents, a comptar de la  recepció  de  la present   notificació.  De  no 
acomplir-se  aquest  requisit,  per causes imputables a l'adjudicatari, 
l'Ajuntament declararà  resolt el contracte. 
 
 Tercer.-  Facultar  al  senyor  Alcalde,  en  Josep Montilla   
Aguilera, per  a  la  firma de quants  documents públics   i   privats  fossin 
necessaris per  a  l'execució dels acords que antecedeixen. 
 
 Quart.-   Notificar  el present Acord a l'Area   de  Manteniment   i 
Serveis, a la Intervenció  Municipal,  així com a l'adjudicatari." 
 
         
         Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió  Informativa de  l'Area de Règim Interior i 
Governació,  senyor  Antonio Balmón  Arévalo,  se  sotmet a votació el  
dictamen,  i  és aprovat per unanimitat dels assistents. 
          
 
 
 
 6.- Adjudicació del contracte de lloguer de  maquinària per a 
jardineria a David Excavaciones, S.A. 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa de Règim Interior 
i Governació, que textualment diu: 
 
 
 "Vist  l'expedient instruït per adjudicar,  mitjançant  concurs,  el 



contracte  del  subministrament  per  al lloguer de  maquinària  de jardineria. 
 
 Atès    que   durant  el  període  de   presentació  d'ofertes  només  
ha presentat proposició l'empresa  "DAVID EXCAVACIONS, S.A.", que per 
reunir els requisits necessaris exigits a la convocatòria va  ser admesa per 
prendre part a la licitació. 
 
 Vista la proposta formulada per la Mesa de  Contractació,   reunida  
a  aquests efectes el dia  22  de  gener d'enguany,  la  qual,  previ informe 
emès al  respecte  per l'Enginyer  - Cap del Departament  de  Serveis  
Municipals, estima  procedent  l'adjudicació del   contracte  a  "DAVID 
EXCAVACIONS, S.A.", tenint en compte que la ubicació  de la  societat   és   
pròxima a l'edifici  de   Manteniment,   la  seva experiència  en  el  mateix  
tipus de  serveis  i  que  els  preus  unitaris ofertats són correctes. 
 
 Aquesta   Comissió de Règim Interior  i  Governació  proposa al  Ple 
de l'Ajuntament l'adopció dels següents: 
 

A C O R D S 
 
 Primer.-   Adjudicar  a  l'empresa "DAVID   EXCAVACIONS,  S.A."  
el subministrament per al lloguer de  maquinària  de  jardineria ,  amb estricta   
subjecció   a   les condicions   particulars   i  tècniques aprovades   en   la 
Comissió de Govern de data 30  de  novembre  de 1995,   per  un   import total 
màxim  de  6.000.000,-  ptes.   (IVA  inclòs)  i amb els preus unitaris que 
s'indiquen a  continuació: 
 
 - Pala carregadora:        5.452,- ptes. 
 - Retroexcavadora mixta:  3.828,-  " 
 - Bobcat:                  3.828,-  " 
 - Camió de 12 tn.:         3.596,-  " 
 - Camió de 24 tn.:         6.032,-  " 
 - Camió ploma:             4.640,-  " 
 - Camió cistella:          4.756,-  " 
 
 Segon.-  Fixar  la  fiança  definitiva  que   haurà  de  satisfer  el 
contractista, de conformitat a l'article 8 del  Plec  de Condicions Particulars,  
en la  quantitat  de 240.000,-  ptes.,  en  el  termini dels   15   dies  hàbils 
següents, a comptar de la  recepció  de  la present   notificació.  De  no 
acomplir-se  aquest  requisit,  per causes imputables a l'adjudicatari, 
l'Ajuntament declararà  resolt el contracte. 
 
 Tercer.-  Facultar  al  senyor  Alcalde,  en  Josep Montilla   
Aguilera, per  a  la  firma de quants  documents públics   i   privats  fossin 
necessaris per  a  l'execució dels acords que antecedeixen. 



 
 Quart.-  Notificar  el present Acord a  l'Area   de  Manteniment   i 
Serveis, a la Intervenció  Municipal,  així com a l'adjudicatari." 
 
         
        Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió  Informativa de  l'Area de Règim Interior i 
Governació,  senyor  Antonio Balmón  Arévalo,  se  sotmet a votació el  
dictamen,  i  és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 7.-  Adjudicació del contracte  de  subministrament del butlletí 
Cornellà Informa a T.G. ALFADIR, S.A. 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa de Règim Interior 
i Governació, que textualment diu: 
 
 
 "Vist l'expedient instruït per al  subministrament, mitjançant  
concurs,  de  la  revista  municipal  "Cornellà Informa". 
 
 Atès que durant el termini de presentació d'ofertes han  formulat  
les  seves  proposicions  les  empreses   TG ALFADIR,  S.A. i LITOGRAFIA 
ROSES, S.A. que per reunir  els requisits  exigits a la convocatòria, varen ser  
admeses  a prendre part a la licitació. 
 
 Vista   la  proposta  formulada  per  la  Mesa   de Contractació, 
reunida a aquests efectes el dia 22 de gener, la qual, previ informe emès al 
respecte pel Cap del  Departament de Premsa i Comunicació, estima com més  
avantatjosa per aquest Ajuntament l'oferta formulada per T.G.  Alfadir, S.A., 
en aplicació dels criteris objectius de  qualificació de les ofertes, aprovats al 
Plec de Condicions  Particulars del contracte, per quant si bé, la de T.G. 
Alfadir, S.A. no és la millor oferta econòmica, ofereix en canvi el  lliurament de 
la revista en un termini de 4 dies, inferior al  de 5  dies  assenyalat al Plec, 
mentre que  Litografia  Roses, S.A.  no ofereix cap reducció del termini de 
lliurament  de la revista; la qualitat tècnica de les mostres  presentades per  
T.G.  Alfadir,  S.A. és superior a  la  de  Litografia Roses,  que han estat 
realitzades en un paper de més  baixa qualitat;  estucat lleuger tractat amb 
tintes  brillants  i silicona per millorar el seu acabat final, compost de pasta 
química  i pasta mecànica, aquest últim en percentatge  més elevat.  Es 
ecològic però d'inferior qualitat. Les  mostres presentades per T.G. Alfadir 
estan fetes amb paper  estucat industrial  de pasta química i 100 % ecològic; 
respecte  de les característiques estètiques i funcionals, s'ha  valorat la  



proposició  de T.G. Alfadir, S.A. per sobre  de  la  de Litografia Rosés, S.A. per 
quant, de les mostres  presentades  per Litografia Rosés, S.A. es desprèn que  
el  sistema utilitzat  és  la  rotativa, un sistema  que  dificulta  el control sobre 
el color i que fa que sovint, i com es veu  a les revistes presentades, les 
fotografies tinguin el  color distorsionat i que la qualitat del producte final no  
sigui tant acceptable com amb màquina plana. Per definició i  els colors no 
poden rebre el tractament exacte que seria  òptim obtenir. 
 
 Finalment respecte de les referències de  solvència tècnica i 
econòmica, si bé la solvència econòmica s'acredita per ambdues empreses en 
els mateixos termes, respecte de la solvència tècnica, en la realització de feines 
semblants en altres Ajuntaments o empreses, T.G. Alfadir acredita més 
referències  que Litografia Roses, acompanyant bé   mostres de varis Butlletins 
Municipals, bé documents que avalen  la prestació  de serveis similars. 
Litografia  Roses  presenta menys referències, i una  part sense documentar. 
 
 A  la vista de l'exposat aquesta Comissió de  Règim Interior i 
Governació proposa al Ple de l'Ajuntamet l'adopció dels següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.-  Adjudicar a l'empresa T.G. ALFADIR,  S.A. el 
subministrament de la revista municipal "Cornellà Informa", amb estricta 
subjecció a les condicions particulars  i tècniques  aprovades al Ple de 
l'Ajuntament de data  30  de novembre  de 1995 i a l'oferta de l'adjudicatari,   
per  un import de 15.052.752.- ptes (IVA inclòs). 
 
 Segon.-  Fitxar la fiança definitiva que  haurà  de satisfer el 
contractista, de conformitat a l'article 8  del Plec   de  Condicions  Particulars,  
en  la  quantitat   de 613.800.- ptes, en el termini dels 15 dies hàbils següents, 
a  comptar de la recepció de la present notificació. De  no acomplir-se aquest 
requisit, per causes imputables a  l'adjudicatari, l'Ajuntament declararà resolt 
el contracte. 
 
 Tercer.-  Facultar  al  senyor  Alcalde,  en  Josep Montilla  Aguilera,  
per  a la firma  de  quants  documents públics  i privats fossin necessaris per 
a l'execució  dels acords que antecedeixen. 
 
 Quart.- Retornar la fiança provisional d'un  import 306.900.- ptes, a 
LITOGRAFIA ROSES, S.A. 
 
 Cinquè.- Notificar el present acord al  Departament de  Premsa, a la 
Intervenció Municipal,  a  l'adjudicatari, així com a tots els licitadors 
participants en el concurs." 
         



 
         Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió  Informativa de  l'Area de Règim Interior i 
Governació,  senyor  Antonio Balmón  Arévalo,  se  sotmet a votació el  
dictamen,  i  és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 8.- Subsanar l'escriptura de segregació,  agrupació i permuta 
atorgada entre l'Ajuntament i la Societat Privada Municipal  
d'Aparcaments de Cornellà de Llobregat, S.A.  el 23 de desembre de 1994, 
als efectes de declarar l'obra nova de l'edifici municipal d'equipaments 
Moritz. 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa de Règim Interior 
i Governació, que textualment diu: 
 
 
 "El  23 de desembre de 1994 aquest Ajuntament i  la Societat  
Privada  Municipal d'Aparcaments de  Cornellà  de Llobregat,  S.A.  
(SOMAPSA) davant al  Notari  de  Cornellà senyor Joaquín Mateo Estevez, 
varen suscriure escriptura de segregació, agrupació i permuta mitjançant la 
qual i segons resulta dels ATORGAN I i II, aquest Ajuntament feia  transmissió  
a  SOMAPSA del dret a edificar en el subsòl  de  la finca de la seva propietat, 
anomenada Lamaro , de  3.234,29 m2 de superfície situada a l'Avinguda de 
Salvador  Allende; i d'una altre part SOMAPSA feia transmissió  a l'Ajuntament  
del dret a edificar sobre la superfície de la finca  de  la seva propietat coneguda 
con "Can Moritz" de 3.402,64 m2  de superfície. 
 
 Malgrat  el que s'acaba d'exposar, el ATORGA II  de l'esmentada  
escriptura  ha de aclarir-se i subsanar-se  en el  que  sigui necessari, en el 
sentit de  que  SOMAPSA  es reserva  el dret a ubicar, en la planta baixa de  
l'edifici "Moritz" , 2 caixes d'escales amb els corresponents  ascensors,  que  
constitueixen els accesos a  l'aparcament,  amb entrades  independents de la 
resta de la planta  baixa,  un amb  entrada directa, pel carrer Doctor Ferran  i  
l'altre, pel carrer Mossèn Andreu, amb l'única finalitat de permetre l'accès a 
les plantes inferiors, essent la superfície total ocupada de 132 m2. 
 
 Per   tot  l'exposat  aquesta  Comissió  de   Règim Interior  i  
Governació,  proposa al  Ple  de  l'Ajuntament l'adopció dels següents  
 

A C O R D S 
 
 Primer.- Aclarir i subsanar, en el que sigui necessari,  l'escriptura 



núm. 2.572, de segregació, agrupació  i permuta  atorgada  el  23 de desembre 
de  1994,  davant  al Notari  de Cornellà, senyor  Joaquín Mateo Estevez,  en  
el seu  ATORGA II, en el sentit de que SOMAPSA es  reserva  el dret a ubicar, 
en la planta baixa, de l'edifici "Moritz," 2 caixes  d'escales  amb  els  
corresponents  ascensors,  que constitueixen  els  accesos  al  aparcament,  
amb  entrades independents de la resta de la planta baixa, un amb entrada 
directa,  pel  carrer Doctor Ferran i  l'altre  pel  carrer Mossèn Andreu, amb 
l'única finalitat de permetre l'accès  a les  plantes inferiors, essent la superfície 
total  ocupada de 132 m2. 
 
 Segon.-  Facultar al senyor Alcalde Josep  Montilla Aguilera,  per  a 
la firma de quants  documents  públics  i privats  fossin necessaris per a la 
execució   dels  acords que antecedeixen." 
 
         
         Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió  Informativa de  l'Area de Règim Interior i 
Governació,  senyor  Antonio Balmón  Arévalo,  se  sotmet a votació el  
dictamen,  i  és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 9.- Aprovació de la rectificació del Padró  Municipal  
d'Habitants,  referida  a l'u de gener  de  1996,  que correspon a la 
quantitat de 83.132 habitants de dret. 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa de Règim Interior 
i Governació, que textualment diu: 
 
 
 "Vist  l'informe adjunt  en relació a la  confecció de  la rectificació 
anual del Padró  Municipal  d'Habitants referida  a l'u de gener de mil nou-
cents  noranta-sis,  el Regidor  de l'Area de Règim Interior i Governació,  
proposa al Ple Municipal l'acceptació dels següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.- Aprovar la rectificació del Padró  Municipal  d'Habitants, 
referida a l'u de gener de mil  nou-cents noranta-sis,  que  corresponen  a la  
quantitat  de  83.132 habitants de dret. 
 
 Segon.-  Exposar al públic la rectificació  per  un període  de  15  
dies, a fi i efecte  que  els  interessats puguin formular les reclamacions 
pertinents." 



         
 
         Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió  Informativa de  l'Area de Règim Interior i 
Governació,  senyor  Antonio Balmón  Arévalo,  se  sotmet a votació el  
dictamen,  i  és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 

PROPOSTA DE LA COMISSIO INFORMATIVA 
DE PLANIFICACIO, ECONOMIA I HISENDA 

 
 
 10.-  Aprovació de la rectificació  d'errors  materials  produïts 
en els preus públics número 26 i 28,  relatius a la prestació de serveis en 
les Escoles Bressol i  de Can Mercader i en el Centre d'Atenció Precoç i el 
Servei de Ludoteca, aprovats definitivament per acord de l'Ajuntament 
Ple de data 21 de desembre de 1995. 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa de Planificació, 
Economia i Hisenda, que textualment diu: 
 
 
 "Vist  l'acord d'aprovació definitiva de les  modificacions de les 
Ordenances Fiscals i de les Ordenances reguladores  dels Preus  Públics per a  
1996, adoptat pel Ple  de l'Ajuntament en sessió celebrada el dia 21  de 
desembre  de 1995. 
 
 Atès  que, s'han publicat les modificacions de  tot allò  esmentat  
anteriorment en el Butlletí Oficial  de  la Província número 312, Annex número 
10 de data 30 de  desembre de 1995. 
 
 Resultant  que s'han detectat uns errors  materials en l'acord de Ple 
d'aprovació inicial, de data 26 d'octubre de  1995, en el preu públic número 
26 i preu públic  número 28,  consistents en un error de transcripció a la  
proposta de modificació, en relació a la proposta de l'I.M.E. i  que són els 
següents: 
 
"Ordenança Preu Públic núm. 26 
 
PREU PUBLIC PER LA PRESTACIO DE SERVEIS A LES ESCOLES 
BRESSOL 
Tarifa Primera 
 



B)   SERVEI DE MENJADOR. ESCOLES BRESSOL:  
 
1.  Quota mensual ............................ 13.270". 
 
On diu: 13.270 , ha de dir: 12.025. 
 
 
En el mateix Punt 1, rectificar el preu següent: 
 
"En cas d'absència del nen, més de tres dies 
consecutius, la quota serà reduïda a partir           
del tercer dia, a raó de pessetes/dia ......    450" 
 
On diu: 450 ,  ha de dir:  430. 
 
 
Ordenança Preu públic núm. 28 
 
PREU  PUBLIC  PER  LA PRESTACIO DE SERVEIS  EN  EL   CENTRE  
D'ATENCIO PRECOÇ I SERVEI DE LUDOTECA   
 
Annex  de  Tarifes, Apartat D, Punts 1 i 2, on  diu  "Quota mensual", ha de dir 
"Quota trimestral".  
 
 
 Considerant,  els errors materials esmentats degut  als quals 
s'hauran de modificar els textes a on figuran i tornar  a publicar-los 
correctament. 
 
 
 El  Ponent  de l'Area de Planificació,  Economia  i Hisenda, vist el 
Dictamen favorable de la Comissió Informativa,  i vistos els informes de la 
Intervenció Municipal  i de  la  Secretària  General,  proposa  a  l'Ajuntament  
Ple l'adopció dels següents: 
 

A C O R D S 
 
 Primer.-  RECTIFICAR els errors materials  produïts en  dos  preus  
públics números 26  i  28,   continguts  en l'acord de l'Ajuntament Ple de data 
21 de desembre de 1995, pel  qual  va  queda  aprovada  definitivament  
l'Ordenança General,  ordenances  fiscals   i  preus  públics,  quedant 
modificat i redactats de la següent manera: 
 
"Ordenança Preu Públic núm. 26 
 



PREU PUBLIC PER LA PRESTACIO DE SERVEIS A LES ESCOLES 
BRESSOL 
 
Tarifa Primera 
 
B)   SERVEI DE MENJADOR. ESCOLES BRESSOL: 
 
1. Quota mensual ............................. 12.025   
   
  - El mes de setembre, la quota serà a raó 
        de pessetes/dia ............................    775   
 
- En cas d'absència del nen, més de tres dies 
consecutius, la quota serà reduïda a partir           
del tercer dia, a raó de pessetes/dia ........    430".   
 
 
"Ordenança Preu públic núm. 28 
 
PREU  PUBLIC  PER  LA PRESTACIO DE SERVEIS  EN  EL   CENTRE  
D'ATENCIO PRECOÇ I SERVEI DE LUDOTECA 
 
D) TRACTAMENT D'UNA O DUES SESSIONS TRIMESTRALS 
 
 
1. Per alumnes residents al municipi de Cornellà de Llobregat. 
 
- Quota trimestral.............................    480   
 
2.  Per  alumnes no residents al municipi  de  Cornellà  de     Llobregat. 
 
- Quota trimestral.............................  1.720". 
 
 
 Segon.- Procedir a la publicació dels textes  íntegres dels apartats 
en els quals estan continguts els errors materials esmentats en el Butlletí 
Oficial de la Província, en conformitat amb el que preveu l'article 17.4 de la  
Llei 39/1988,  de  28 de desembre, reguladora  de  les  Hisendes Locals." 
 
 
 Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió  Informativa de l'Area de Planificació, 
Economia i Hisenda, senyor Ramon Salabert  Parramon, se sotmet a votació el 
dictamen,  i  és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 



 
 

PROPOSTES DE LA COMISSIO INFORMATIVA 
DE SERVEIS A LA PERSONA 

 
 11.- Aprovació de la denominació de "Els Pins"  per a l'Escola 
pública del carrer Pius XII, núm. 17 i 19. 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa de Serveis a la 
Persona, que textualment diu: 
 
 
 "Atès que el Consell Escolar de Centre del col.legi públic Pius XII, en 
sessió celebrada el 29 de maig de 1995, ha acordat adoptar el nom "ELS PINS" 
com a nova denominació del centre. 
 
 Atès el que disposa l'article 3 del Decret 38/1990, de 2 de febrer, de 
la Generalitat de Catalunya. 
 
 La regidora-delegada d'Ensenyament, proposa al  Ple Municipal 
l'adopció del següent 
 

A C O R D 
 
 Primer.-  Informar favorablement la denominació  de "ELS PINS" 
per a l'escola pública del carrer Pius XII,  17-19. 
 
 Segon.-  Comunicar aquest acord al Consell  Escolar de Centre del 
Col.legi Públic Pius XII." 
         
 Després  d'una detallada explicació  del  contingut del  punt  feta  
per  la  Regidora-Delegada  d'Ensenyament, senyora Cristina Gasull Martínez, 
pren la paraula el  Regidor del Grup Municipal de CiU, senyor Ramon Blanco 
Lorenzo, per manifestar que no sap si és gaire operatiu, ja que  els pins,  en la 
mesura que destrossen tant les  voreres  s'han d'anar  traient, i els que s'estan 
plantant no  sembla  que siguin pins, contestant al respecte el senyor Alcalde, 
José Montilla Aguilera, que sí que són pins, el que passa és que són una altra 
classe de pins que tenen menys arrels, assenyalant  a continuació que al seu 
parer també  seria  millor treure els pins, però aquesta circumstància es va 
plantejar als  veïns i no hi estaven d'acord, igual com  passava  amb 
l'empedrat del carrer. 
 
 Finalment  intervé  el Regidor del  Grup  Municipal d'IC-EV, senyor 
Ignasi Riera i Gassiot, per assenyalar  que això seria un bon procés cap a una 
ciutat més laica, ja que també  en el barri Sant Ildefons els carrers tenen  nom  



de vegetal i no hi ha cap vegetal.  
 
   
 Després  d'això se sotmet a votació el dictamen,  i és aprovat per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 12.- Aprovació de la denominació de "Institut d'Ensenyament 
Secundari Maria Aurèlia Capmany", al nou Institut del carrer Garrofer, 
s/núm. 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa de Serveis a la 
Persona, que textualment diu: 
 
 
 "Atès que el proper curs 1996-97 iniciarà les activitats el nou 
institut d'estudis secundaris ubicat a l'edifici escolar del carrer Garrofer, s/n 
on havia estat ubicat el CP Montserrat. 
 
 Atès  què  per a evitar confusions cal  procedir  a l'assignació  d'una 
denominació específica diferent  de  la del col.legi públic Montserrat. 
 
 Atès què el Decret 38/1990, de 2 de febrer pel qual es regula el 
procediment d'assignació de denominació  específica  no preveu el cas en què 
no ha estat  constituït  el Consell Escolar del Centre. 
 
 La regidora-delegada d'Ensenyament, proposa al  Ple Municipal 
l'adopció del següent 
 

A C O R D 
 
 Primer.- Aprovar l'assignació de denominació  específica  al nou 
institut d'ensenyament secundari del  carrer Garrofer, s/n. 
 
 Segon.-  Aprovar la denominació de "Institut  d'Ensenyament 
Secundari Maria Aurèlia Capmany." 
 
 Tercer.-  Comunicar  aquest acord  a  la  Delegació Territorial  del 
Baix Llobregat del Departament  d'Ensenyament  de la Generalitat de 
Catalunya." 
 
         
 Després  d'una detallada explicació  del  contingut del  punt  feta  



per  la  Regidora-Delegada  d'Ensenyament, senyora  Cristina Gasull Martínez, 
intervé el  Regidor  del Grup Municipal d'IC-EV, senyor Ignasi Riera i Gassiot,  
per manifestar  que  a  més aquesta  proposta  és  especialment oportuna  
tenint  en compte que la  senyora  Maria  Aurèlia Capmany va ser durant 
molts anys professora d'institut. 
 
 Després  d'això se sotmet a votació el dictamen,  i és aprovat per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 

MOCIO DELS GRUPS POLITICS MUNICIPALS 
 
 
 13.-  Moció sol.licitant al Ministeri d'Economia  i Hisenda  
l'equiparació  del nostre Municipi  a  efectes  de declaració de renda, a 
aquells que van realitzar la revisió cadastral de l'any 1994. 
 
       Es llegeix la Moció dels Grups Polítics Municipals, que textualment 
diu: 
 
 
 "L'article 34.b) de la Llei 18/1991, de 6 de  juny, de l'Impost sobre 
la Renda de les Persones Físiques, determina  com  a rendiment íntegre del 
capital  immobiliari  la quantitat  que resulti d'aplicar el tipus del 2 per 100  al 
valor pel què s'haurien de computar els immobles urbans als efectes de 
l'Impost sobre el Patrimoni. 
 
 La Llei 19/1991, de 6 de juny, de l'Impost sobre el Patrimoni, 
estableix el valor dels immobles pel més  elevat dels  tres següents: el valor 
cadastral, el  comprovat  per l'Administració o el valor d'adquisició. 
 
 La Llei 41/1994, de 30 de desembre, de Pressupostos Generals  de  
l'Estat  de 1995, en el seu  article  60,  va modificar  l'article 34.b) de la Llei de 
l'Impost sobre  la Renda  de les Persones Físiques, introduïnt un segon  tipus 
aplicable al valor dels immobles urbans, de l'1,30 per  100 en  els  immobles 
en els què el seu  valor  cadastral  hagi estat revisat o modificat d'acord amb 
els articles 70 i  71 de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals i hagi  entrat 
en  vigor a partir de l'u de febrer de 1994. Tot  això  amb efectes de l'u de 
gener de 1995. Aquesta modificació és  un desenvolupament de l'habilitació 
continguda a la disposició transitòria sexta de la Llei 18/91. 
 
 Posteriorment, el Reial Decret-Llei 12/1995, de  28 de desembre, 
sobre mesures urgents en matèria  pressupostària, tributària i financera, va 



tornar a modificar l'esmentat  article,  amb  efectes des de l'u de  gener  de  
1996, establint  el  tipus  de l'1,10 per cent  en  els  immobles afectats per 
revisions cadastrals a partir de l'u de  gener de 1994. Alhora s'estableix com a 
únic valor dels  immobles als efectes de determinar els seus rendiments 
íntegres,  el valor cadastral. 
 
 El Centre de Gestió Cadastral i Cooperació Tributària  de  l'Area 
Metropolitana de Barcelona, va  aprovar  la revisió  dels valors cadastrals del 
nostre  municipi  l'any 1989,  entrant en vigor les noves valoracions a  partir  
de l'u  de gener de 1990. Per tant, els ciutadans de  Cornellà han  suportat 
íntegrament els efectes de la revisió  cadastral a la seva declaració de l'Impost 
sobre la Renda de les Persones  Físiques en igual mesura que els ciutadans  
d'altres  poblacions en les quals no es va produir  l'esmentada revisió. 
 
 Com  sigui que en el preàmbul de la Llei 41/94,  es justificava la 
mesura de reduir el coeficient aplicable  al valor  dels  béns immobles, per 
atenuar els efectes  de  la revisió de valors. I que la evolució del mercat 
immobiliari de  Cornellà en el període de 1990 a 1995 posa de  manifest un 
mínim creixement  dels valors immobiliaris, amb la  qual cosa els valors 
cadastrals han mantingut al llarg  d'aquest període  com  a  mínim la mateixa  
proporció  respecte  als valors  de  mercat (50%) que els immobles objecte  de  
nova valoració a partir de l'any 1994. 
 
 En  consequència,  el benefici fiscal  establert  a l'article  34.b) de la 
Llei de l'Impost sobre la  Renda  de les Persones Físiques, hauria de fer-se 
extensiu als  immobles  situats al municipi de Cornellà, o bé per extensió  a 
tots  aquells que van modificar els seus valors  cadastrals amb efectes des de 
l'u de gener de 1990. 
 
 A la vista de tot el que s'ha exposat es proposa: 
 
 Sol.licitar al Ministeri d'Economia i Hisenda,  amb l'objectiu 
d'equiparar la situació del municipi de Cornellà amb els municipis afectats per 
revisions cadastrals vigents a partir de l'u de gener de 1994, la modificació de 
l'article 34.b) de la Llei 18/1991 de l'Impost sobre la Renda  de les  Persones  
Físiques, incloent els immobles  objecte  de revisió  cadastral, els valors dels 
quals hagin  entrat  en vigor a partir de l'u de gener de 1990, entre els  
supòsits d'aplicació del coeficient reduït de l'1,10 per cent, a més a més de la 
regulació normativa d'alguna possible compensació dels exercicis 
transcorreguts des de l'any 1990." 
         
 
       Després d'una detallada explicació del contingut de la  Moció feta 
pel senyor Alcalde, José Montilla  Aguilera, en la qual assenyala que aquesta 
moció dels grups  polítics va  ser proposada pel Grup Municipal de CiU en la 



Junta  de Portaveus,  i  allí  va ser assumida per  tots  els  altres grups,  
intervé  el  Portaveu del Grup  Municipal  del  PP, senyor Amador Rosas Outes, 
per assenyalar que al seu  parer s'hauria de remarcar la problemàtica que es 
planteja en  el moment de la liquidació dels valors  de les transmissions. 
 
 
 Després  d'això se sotmet a votació la moció, i  és aprovada per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 En aquest moment s'incorpora a la sessió el Regidor del  Grup 
Municipal Socialista, senyor José  Luis  Morlanes Galindo. 
 
 14.- Precs i preguntes. 
 
 
 En primer lloc pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal del 
PP, senyor Amador Rosas Outes, per  realitzar els precs i preguntes següents: 
 
 
 1.- Sol.licitar una relació dels treballs efectuats per contractació 
directa durant els anys 1994 i 1995. 
 
 2.- Sol.licitar una relació de les entitats que han participat  en la 
festa major i de les subvencions que  han rebut per aquest concepte. 
 
 3.- Assenyalar que al carrer Frederic Soler  cantonada carrer 
Catalans, cada nit es produeix molt xivarri,  i encara  que  passa la Guàrdia 
Urbana i  sol.licita  que  es guardi silenci, el fet és que la Caixa d'Estalvis que  
està allí,  és  constantment apedregada, i per tant  demana  que s'adoptin  
mesures  perquè al seu entendre hi  ha  un  gran gamberrisme a la ciutat i 
s'està generant un vandalisme que pot  anar  a més, motiu pel qual també  
sol.licita  que  es vigilin  els  bars de la zona per si en poguessin  ser  els 
causants. 
 
 4.- Pregunta adreçada a la Regidora  d'Ensenyament, consistent  en 
què s'informi sobre la situació que  quedarà el  col.legi Torras i Bages, perquè 
els mestres i el  pares estan molt preocupats per la seva continuïtat. 
 
 5.- En alguna Comissió Informativa de Governació ja va plantejar el 
problema de les bicicletes i els patins que circulaven per les voreres. Ara, en 
aquest moment, ja  s'ha provocat  per aquesta circumstància un gravíssim  
accident, ja que el venedor de l'ONCE que està instal.lat al final de la  Rambla  
va ser atropellat per una bicicleta  i  li  han hagut  d'amputar  mig  peu, per la  



qual  cosa  demana  que l'Ajuntament  prengui mesures ja que si no les 
adopta  serà culpable d'aquestes circumstàncies. 
 
 
 Respecte d'una petició realitzada en sessions anteriors,  assenyala 
que s'ha actuat en forma  incompleta  pel Regidor-Delegat de l'Area 
d'Urbanisme, Obres, Manteniment i  
Serveis,  per tal com solament es va reparar el clot  existent  en  l'Almeda, 
davant el número 78,  en  canvi  encara continua des de fa més de dos anys el 
clot que hi ha  front  el número 82 del mateix carrer. 
 
 A continuació intervé el Regidor del Grup Municipal d'IC-EV, senyor 
Ignasi Riera i Gassiot, per realitzar  dues preguntes en relació amb el festival 
de pallassos: 
 
 
 1.- Manifestar que un regidor de Cubelles li ha dit que en la mesura 
que aquest any se celebra el centenari del naixement  de Charlie Rivel, i 
aquest va néixer en  aquella ciutat, es planteja la possibilitat de celebrar un  
conveni entre  ambdós  municipis, per la qual cosa  demana  que  el regidor de 
Cultura de l'Ajuntament de Cornellà de Llobregat es posi en contacte amb 
l'Area de Cultura de Cubelles,  per convenir aquest tema. 
 
 2.- Sol.licitar un informe per escrit d'Intervenció sobre els ingressos 
que s'han produït per entrades  venudes a l'últim festival de pallassos. 
 
 
 Seguidament  intervé el Regidor del Grup  Municipal de  CiU,  
senyor  Ramon Blanco Lorenzo,  per  preguntar  al Regidor  d'Urbanisme, 
Obres, Manteniment i Serveis,  senyor Antonio  Martínez  Flor, si al carrer 
Marquès  de  Cornellà encara  estan en garantia les obres, perquè en el seu  
tram intermedi estan en un estat lamentable i tenen molts clots,  per la qual 
cosa s'haurien de demanar responsabilitats. 
 
 A  continuació  intervé  la  Regidora-Delegada   de l'Area  
d'Ensenyament,  senyora Cristina  Gasull  Martínez, per, en relació amb la 
pregunta plantejada pel Portaveu del Grup  Municipal  del  PP, referent  a  la  
continuïtat  del col.legi Torras i Bages, assenyalar que el nens continuaran 
escolaritzats i per tant no s'ha de produir cap angoixa. Ja se'ls  va informar 
que en aquella zona hi ha demanda per  a dues  línies de nens, i ara hi havia 
dos edificis grans  en els  quals sobrava espai, perquè en el moment oportú es  
va pensar que hi hauria possibilitat de un setè institut, però ara els tècnics 
consideren que no serà necessari i per això hi ha possibilitat d'escollir en 
quins edificis  s'ubicaran aquestes dues línies d'escolarització.  
 



 L'únic  interrogant,  continua  dient  la   senyora Gasull, és si els 
edificis més correctes seran els  actuals d'Ignasi Iglesias o els de Torras i 
Bages, perquè l'idea és posar les dues línies de nens en un sol edifici. En 
qualsevol cas demana tranquil.litat, perquè no hi ha cap problema 
d'escolarització, ja que els nens estan ben escolaritzats. 
 
 En relació amb aquest tema intervé el senyor Alcalde, José Montilla 
Aguilera, per assenyalar que en qualsevol cas  la  decisió  és de la Delegació  
d'Ensenyament  de  la Generalitat, encara que, evidentment, l'Ajuntament 
manifestarà i tractarà d'imposar la seva opinió. 
 
 Així mateix, i pel que fa referència al problema de la circulació de 
patins per les voreres, el senyor  Alcalde recorda  que aquesta activitat està 
prohibida i si algú  ho fa  i  ho veuen, el que s'ha de fer és  denunciar-ho  a  la 
policia.  Sense perjudici de la  qual cosa  s'extremarà  la vigilància. 
 
 Pel que fa referència als clots que hi ha a l'Almeda, el senyor Alcalde 
manifesta que se'n pren nota per a la seva reparació. 
 
 Finalment intervé el President-Delegat de la Comissió  Informativa 
de l'Area de Serveis a la Persona,  senyor Vicenç  Badenes  i Teixidó, per 
assenyalar, pel que  fa  al prec del Regidor del Grup Municipal d'IC-EV, senyor  
Ignasi Riera i Gassiot, relatiu a la celebració del  centenari del naixement  de 
Charlie Rivel, que fa dos mesos es va  parlar am  l'Alcalde de Cubelles, perquè 
durant la celebració  del centenari es traslladi a Cornellà el museu, 
manifestant  al voltant d'aquesta qüestió el senyor Alcalde que això no  és 
obstacle perquè també es pugui celebrar algun acte conjunt, per  la qual cosa 
se'n pren nota i es mirarà de  contactar-hi.  
 
     
 

ASSUMPTES URGENTS 
 

 Tot  seguit es fa avinent que hi ha  assumptes  que  tot  i no ser a 
l'ordre del dia, cal tractar atesa la  seva urgència. Per això, i a proposta de 
l'Alcaldia-Presidència, s'acorda  per unanimitat, declarar-los d'urgència, de  
conformitat  amb  el  que disposa l'article  47.2,  del  Reial Decret  Legislatiu  
781/1986, de 18 d'abril, i es  passa  a tractar els assumptes següents: 
 
 
 

MOCIO DE L'ALCALDIA-PRESIDENCIA 
 
 
 15.- Rectificar l'errada material produïda a  l'últim  paràgraf de 



l'apartat primer de l'acord plenari de  26 de maig de 1995. 
 
       Es llegeix la Moció de l'Alcaldia-Presidència,  que textualment diu: 
 
 
 "El  Ple de l'Ajuntament de 26 de maig de  1995  va acordar  en  el 
seu apartat PRIMER punt primer,  la  cessió gratuïta al Servei Català de la 
Salut, del terreny de 2.067 m2 de superfície, situat entre els carrers Miquel de 
Roncalí/ Campoamor i Avinguda del Baix Llobregat, amb destí a la 
construcció d'un Centre d'Atenció Primària. 
 
 La  redacció de l'acord de 26 de maig de 1995,  que rectificava  el de 
26 de maig de 1993, va ser demanada  pel propi Servei Català de la Salut, per 
quant estimava  necessari  que  el  beneficiari de la cessió  del  terreny,  fos 
aquell  Servei i no el Departament de Sanitat  i  Seguretat Social  de  la 
Generalitat de  Catalunya,  com  inicialment figurava a l'esmentat acord de 26 
de maig de 1993. 
 
 Demanava  igualment, el Servei Català de la  Salut, que  es  
deixessin sense contingut els  apartats  segon   i quart de l'acord del any 1993 
relacionats, així mateix, amb el beneficiari de la cessió. 
 
 Malgrat això i per una errada mecanogràfica,  l'últim  paràgraf de 
l'apartat primer de l'acord de 26 de  maig de  1995, diu que és l'apartat tercer 
de l'acord del 26  de maig  de 1993, el que queda sense contingut,  quant  
hauria d'haver dit que era l'apartat quart, d'aquell acord, el que quedava sense 
contingut. 
 
 
 Per això cal rectificar l'errada material produïda. 
 
 A la vista de l'exposat aquesta Alcaldia proposa al Ple l'adopció del 
següent  
 
 

A C O R D 
 
 Unic.- Rectificar, de conformitat a l'article 105.2 de  la  Ley  de 
Régimen Jurídico  de  las  Administraciones Públicas  i  Procedimiento 
Administrativo  Común,  l'errada material produïda a l'últim paràgraf de 
l'apartat primer de l'acord  plenari de 26 de maig de 1995, de forma que  a  on 
diu  "Tercer-aquest  apartat queda sense contingut"  ha  de dir: Quart.- Aquest 
apartat queda sense contingut." 
 
         



       Després  d'una breu explicació del contingut de  la Moció feta per la 
Secretària General, Carmen Alonso  Higuera, se sotmet a votació, i és 
aprovada per unanimitat  dels assistents. 
 
 
 
 

PROPOSTA DE LA COMISSIO INFORMATIVA 
D'URBANISME, OBRES, MANTENIMENT I SERVEIS 

 
 
 16.- Delegar en la Comissió de Govern per a l'aprovació  del full 
d'apreuament de l'expedient expropiatori  a nom dels senyors Francisco, 
Teresa i Carlos Crexells Figueras. 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa d'Urbanisme, 
Obres, Manteniment i Serveis, que textualment diu: 
 
 
 "Vist l'escrit tramès el dia 22 de gener d'enguany, pel  Jurat 
Provincial d'Expropiació Forçosa  de  Barcelona, comunicant  a aquest 
Ajuntament que els senyors  Francisco, Teresa  i  Carlos Crexells Figueras han  
comparegut  davant l'esmentat  Organisme als efectes previstos  per  l'article 
202  del Text refós de la Llei del Sòl, aprovat  per  Reial Decret  Legislatiu 
1/1992, de 26 de juny, a fi de  que  per l'esmentat  Jurat  es fixi el justipreu 
de la finca  de  la seva  propietat  situada en el número 65  de  la  Carretera 
d'Esplugues d'aquesta Ciutat. 
 
 Atès  que de forma simultània el  Jurat  Provincial d'Expropiació  
Forçosa  de  Barcelona  comunica  a   aquest Ajuntament   l'acord  adoptat  
d'inicar   el   corresponent expedient  de  justipreu,  i invita  a  aquesta  
Corporació perquè  formuli  full  d'apreuament  i  designi  un  tècnic  superior  
d'acord  amb la naturalesa del  bé  a  expropiar, perquè  formi  part  com a 
Vocal del Jurat  en  l'estudi  i resolució de l'expedient. 
 
 Atès  que  en  el supòsit  present,  és  convenient procedir  a  una 
delegació de competències  específiques  a favor  de la Comissió de Govern, 
tota vegada que  el  terme del  qual disposa aquesta Administració per a  
proposar  el seu full d'apreuament venç molt abans de que torni a  celebrar-se  
un  Ple ordinari, i en la sessió  plenària  actual seria  prematur  adoptar  
resolució de  valoració,  per  no disposar encara dels informes tècnics 
corresponents. 
 
 Per  tot  això, el Regidor de  l'Area  d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis proposa al Ple de l'Ajuntament l'adopció dels següents 



 
 

A C  O R D S 
 
 Primer.- Delegar en la Comissió de Govern  d'aquest Ajuntament  
per  a  l'aprovació del  full  d'apreuament  de l'expedient  expropiatori a que 
abans s'ha fet  referència, així  com pels successius tràmits que s'hagin de  
realitzar en relació amb aquest. 
 
 Segon.- Nomenar al senyor Sebastià Jornet i Forner, Arquitecte,  
com a tècnic superior perquè formi part com  a Vocal del Jurat Provincial 
d'Expropiació Forçosa de  Barcelona en l'estudi i resolució de l'expedient. 
 
 Tercer.-  Comunicar el present acord al Jurat  Provincial  
d'Expropiació  Forçosa de Barcelona  i  al  senyor Sebastià Jornet i Forner, pel 
seu coneixement i efectes. 
 
 
 Quart.-  Donar compte al Ple de l'exercici  de  les funcions delegades 
en la primera sessió que se celebri." 
 
 
 Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt feta per la 
Secretària General, Carmen Alonso Higuera, se sotmet a votació el dictamen, i 
és aprovat per  unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 I no havent-hi més assumptes a tractar, s'aixeca la  sessió  a  
indicació de la Presidència, quan són  les  vint   hores  i  cinquanta-cinc 
minuts, signant  la  present  acta l'Alcalde-President, juntament amb mi, la 
Secretària  General, que ho certifico. 


